

# 含能材料

HANNENG CAILIAO

第6卷 第2期 1998年6月

## 目 次

TNT-RDX 混合废水处理的实验研究——生物-吸附法 .....	黄文凤 赵君科 黄明万	(49)
文化叠氮缩水甘油醚聚合物的合成 .....	王平 夏中均 王晓川 李常青	(54)
环境湿度及拉伸速度对丁羟推进剂伸长率的影响 .....	王亚平 王北海	(59)
影响低温度系数装药弹道性能的装填参数 .....	贺晓军 王泽山 吕桂琴	(65)
硝酸异丙酯制备工艺研究 .....		奚美珏 (70)
3,3-二硝基氮杂环丁烷的缩合反应研究 .....	张教强 朱春华 张皋	(73)
提高六硝基茋得率的研究 .....	陆明 吕春绪 惠君明	(78)
离子交换法合成三氨基胍叠氮酸盐 .....	余天祥 杨海鸥 李常青	(82)
以 $\Delta D$ 为判据评价炸药相容性的初步研究 .....		
..... 王耘 冯长根 曾庆轩 万兴中 郭新亚 李文松全才	(87)	
炸药摩擦感度测试方法的讨论 .....	胡庆贤	(92)

# ENERGETIC MATERIALS

Vol.6, No.2, 1998

## CONTENTS

Experimental research on TNT-RDX wastage treatment — biodegradation and adsorption .....	Huang Wenfeng Zhao Junke Huang Mingwan (49)
Synthesis of branched glycidyl azide polymer .....	Wang Ping Xia Zhongjun Wang Xiaochuan Li Changqing (54)
Effect of environmental humidity on elongation of HTPB propellants at different stretching rate .....	Wang Yaping Wang Beihai (59)
Loading parameters influencing the ballistic behaviors of low temperature sensitivity charge (LTSC) .....	He Xiaojun Wang Zeshan Lü Guiqin (65)
A study on preparation technology of isopropyl nitrate .....	Xi Meihong (70)
A study on condensation reaction of 3,3-dinitroazetidine .....	Zhang Jiaoqiang Zhu Chunhua Zhang Gao (73)
A study on yield increase in hexanitro-stilbene (HNS) synthesis .....	Lu Ming Lü Chunxu Hui Junming (78)
Synthesis of triaminoguanidine azide by ion-exchange .....	Yu Tianxiang Yang Haiou Li Changqing (82)
A preliminary study on criterion $\Delta D$ for assessing compatibility of composite explosives .....	Wang Yun Feng Changgen Zeng Qingxuan Wan Xingzhong Guo Xinya Li Wen Song Quancai (87)
Discussion on the experimental method of explosive friction sensitivity .....	Hu Qingxian (92)